
Zápis ze schůzky skupiny KP  dne 22. 11. 2022 

 

Přítomni: p. Havlíčková, Herčíková, Ahneová, Forbelská, Horáková 

Host: P. Machová   

 

Obsah setkání  

P. Machová informovala o záměru obcí navýšit  finanční zdroje pro sociální služby a nové struktuře  

náměstků pro sociální oblast. Aktuálně má magistrát 8 náměstků.  Sociální záležitosti spadají pod paní 

Bc. Martinu Teplou. Mgr. Jan Hruška spravuje agendu městského bydlení.  

Skupinou byl dále diskutován nový komunitní plán, témata týkající se spolupráce mezi službami, 

včetně jednotlivých kazuistik, problematika vzniku dalších velkých pobytových služeb v LK - 

rozšiřování domova pro Seniory Františkov a  záměr Senecury v Jablonném v Podještědí, versus 

problémy při financování malokapacitních pobytových služeb a omezené možnosti pro rozvoj těchto 

služeb. Diskutováno bylo i téma služeb pro děti a téma inkluze. Paní Herčíková informovala o práci 

skupiny pro optimalizaci sítě, která vznikla na kraji- zatím proběhl jen seminář s paní Koldinskou a 

panem Veselkou, kteří informovali o  tvorbě sítě v  Královehradeckém kraji.  

 

23. 11. 22 

Zapsala Jana Horáková     


